
 

 

 

BİLFEN İSKENDERUN’DA EĞİTİM ÇITASINI YÜKSEKLERE TAŞIDI 

 

Bilfen Okulları Yönetim Kurulu Başkanvekili Fatih Öztürk, İskenderun’da Bilfen 

Okulları’nın 5. yıl kutlama törenlerine katıldı.  

Öztürk, törende yaptığı konuşmasında, “Bilfen olarak İskenderun’a eğitim ve öğretimin 

tarihini tekrar şekillendirmeye geliyoruz sözümüzü tuttuğumuza inanıyorum” dedi. Çağdaş bir 

vizyonla eğitim alanında ilham verici bir başarı öyküsüne imza atan Bilfen Okulları Yönetim 

Kurulu Başkanvekili Öztürk’ün başarısı, aile değerlerinden ve eğitimi çok önemsemesinden 

geliyor. Bilfen Okulları Yönetim Kurulu Başkanvekili Fatih Öztürk, Bilfen’de 5-10 ve 15. 

yıllarını dolduran öğretmenlere hediye takdiminde bulundu.  

Ayakta kalmanın hiç de kolay olmadığı eğitim alanında müthiş hamleler yapan, bu atılımlarla 

Bilfen’in eğitim alanındaki katkılarını yurt geneline ve global arenaya yayan Öztürk, 

İskenderun Bilfen Okulları’nda da çok çalışan ve görevini iyi yapan bir ekip ve organizasyon 

oluşturdu. Bilfen İskenderun Okulları, geleceğe güvenle bakan, donanımlı, bilgili, sağlıklı ve 

mutlu nesiller yetiştirme hedefiyle yol almayı sürdürüyor. 

 



“İSKENDERUN’DA EĞİTİMİN TARİHİNİ YENİDEN YAZACAĞIZ DEMİŞTİK, 

SÖZÜMÜZÜ YERİNE GETİRDİĞİMİZE İNANIYORUZ” 

 

İskenderun Bilfen Okulları’nın açıldığı gün bir söz verdiklerini hatırlatan Bilfen Okulları 

Yönetim Kurulu Başkanvekili Fatih Öztürk, verdikleri sözü tuttuklarını belirterek, ” 

İskenderun Bilfen Okulları 5 yıllık süreçte gerek liselere yerleştirme sınavlarında, gerekse 

üniversite sınavlarında bir çok Türkiye birincilikleri ve Türkiye dereceleri ile ve daha bir çok 

başarıyla eğitimdeki kalitesini ispatlamıştır. İskenderun’da eğitim ve öğretimin tarihini 

yeniden yazacağız demiştik; çok iddialı bir sözdü, ama bu sözümüzü yerine getirdiğimize 

inanıyorum” dedi. 



‘BİLFEN İSKENDERUN OKULLARI’ TÜRKİYE BİRİNCİLİKLERİYLE 

KALİTESİNİ İSPATLADI 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



Bilfen Okulları İskenderun’da kuruluşunun 5. yılını okul içerisinde düzenlenen törenle 

kutladı. Bilfen Okulları Yönetim Kurulu Başkanvekili Fatih Öztürk, kutlama törenine 

katılarak, Bilfen’de 5-10 ve 15. yıllarını dolduran öğretmenlere hediye takdiminde bulundu. 

Kutlama programı sonrası açıklamalarda bulunan Öztürk, İskenderun Bilfen’in 5. yılını ve 

Türkiye’de eğitimi değerlendirdi. 

Fatih Öztürk, Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk’un Türkiye’de eğitim alanında çok daha güzel 

çalışmalar yapmak için iki yıl daha beklenilmesi gerektiğini de belirtti. 

Öztürk, açıklamalarının devamında, “Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk, Türkiye’de ender 

eğitim bilimcilerden biridir. Bilfen Okulları’nda senelerdir uygulanan 9 tip mizaç ve öğrenme 

stilleri programlarının fikir babası Ziya Selçuk’tur. Bilfen’in başarılarında ana omurga hattını 

oluşturan da yine kendisidir. Bu konuda da kendisine şükranlarımızı sunuyoruz. Bakanımız 

Ziya Selçuk’un eğitime yeni bir vizyon ve bakış açısı getireceğine olan inancımız tamdır. 

Yalnız eğitim çok ciddi bir iş ve herkes şu an Ziya Selçuk’tan iki sene oldu, ‘henüz büyük bir 

gelişme yok’ diye bir beklenti içindeler. Dediğim gibi, eğitim ciddi bir iş ve bir iki seneye 

daha ihtiyacımız vardır. Bu süre zarfında Türkiye’de eğitim geçmişe nazaran ciddi bir yol kat 

edecektir. Ben sayın Bakan Selçuk’un çalışmalarını yakından takip ediyorum ve Türkiye’de 

eğitime vizyoner bakışı ile değer katacağına inanıyorum” dedi. 

TÜRKİYE’DE ÖZEL OKULLARDA ARZ TALEBİN ÇOK ÜZERİNDE 

Türkiye’de özel okulların teşvik kapsamına alınması ile birlikte 2016 yılında 3600 civarında 

olan özel okul sayısının şimdilerde 12 bin 500’lere geldiğini belirten Bilfen Okulları Yönetim 

Kurulu Başkanvekili Fatih Öztürk, özel okullar konusunda ülkemizde arzın talebin çok 

üzerinde olduğuna dikkat çekti ve sözlerine şöyle devam etti. “2016 yılında Türkiye’de 3600 

civarında özel okul eğitim verirken, şu anda bu sayı 12 bin 500’lere gelmiş durumda. Halbuki 

özel okullarda okuyan öğrenci sayısında bu oranda bir artış olmadı,  yaklaşık yüzde 10-15 

oranında bir artış oldu. Tabi bu oranların artmasındaki en büyük katman Milli Eğitim 

Bakanlığı’nın özel okullarda okuyan öğrencilere verdiği teşvikler. Dolayısıyla okul sayısında 

suni bir artış var. Şu anda arz talebin çok üzerinde. Burada işini başarı ile yapan, gerçekten 

eğitim için bu yola çıkan okullarımızın bir ömür ayakta kalacağını, ama bu işi ticareten yapan, 

teşvik için okul açan okullarında bir süre sonra eğitim ve öğretim hayatını sonlandıracağını 

düşünüyorum” ifadesinde bulundu. 

 

 


